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شهر زارچ در ادامه بازدیدهای خود از ادارات دولتیعضای شورای اسلامیبه گزارش روابط عمومی شهرداری زارچ :ا   
ریاست محترم ادارهبا آقای مهندس شایق در زارچ 

ی برق بخش زارچ در مورد مسائل و مشکلات روشنایی معابر، تعرفه ، ایجاد شبکه های جدید روشنایی در قسمتهایی که تردد
زیاد هست و همچنین مسیرهای اصلی که در طرح جامع تفصیلی بعنوان خیابان اصلی مشخص شده اند صحبت کردند. در

این گفتگوی دوستانه، مسائل مورد بررسی قرار گرفت که آقای مهندس شایق با ارائه و توضیح شماره
و سامانه 121 برای تماس شهروندان آمادگی خود را برای برطرف کردن مشکلات اعلام کردند و تأکید نمودند به تماس ها

در اسرع وقت پاسخ داده می شود و اطمینان دادند مشکلات شهروندان تا کنون حل و من بعد نیز با همین جدیت پیگیری
خواهد شد.

  
اعضای شورای شهرنیز از پرسنل محترم اداره ی برق تشکرنمودند
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